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صدور ۹۸ هزار و ۳۰۰ جلد سند مالکیت برای واحدهای مسکونی روستایی 
در استان گلستان صورت می گیرد؛

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گلستان با بیان اینکه، این بنیاد 
مسکن استان با همکاری اداره ثبت اسناد و املاک توانسته گام های مطلوبی در 
زمینه افزایش انگیزه جهت پایداری سکونت در روستاها و کاهش شکاف بین 
زندگی شــهری و روستایی بردارد، اظهار کرد: تا کنون ۳۰۰ جلد سند مالکیت 
روستایی و ۴ هزار جلد سند برای شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت، توسط بنیاد 
مسکن و اداره ثبت اسناد و املاک صادر شده است.وی با اشاره به اینکه صدور 

سند واحدهای مسکونی روستایی برای خانوارهای روستایی هزینه چندانی ندارد 
و متقاضیان میتوانند برای صدور سند به بنیاد مسکن استان مراجعه کنند، افزود: 
صدور اسناد مالکیت فعالیتی حقوقی و فنی برای تهیه و تنظیم مدارک و نقشه 
های لازم برای صدور اسناد اماکن شهری و روستایی است که در این راستا بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی با رسمیت بخشیدن به مالکیت ساکنین روستاها، افزایش 
انگیزه برای پایداری سکونت در روستا ها موفق عمل نموده است .مدیرکل بنیاد 

مسکن استان با اشاره با تفاهم نامه فی مابین بنیاد با بنیاد علوی جهت نقشه 
برداری و صدور اســناد مالکیت اماکن واقع در املاک بنیاد علوی که در استان 
گلستان شامل ۶۰۰ روستا و ۱۷ شهر می شود ابراز داشت: در این راستا تا کنون 
حدود ۹۹ هزار ملک در روســتاهای هدف طرح نقشه برداری شده اند و جهت 
تایید به بنیاد علوی ارسال شده و خوشبختانه به موازات آن ۱۵۰۰ جلد از اسناد 

این طرح صادر و تحویل متقاضیان شده است.

شهرستان
اخبار کوتاه 

مهدیازده گفت: هــدف از برگزاری مانور وصول 
مطالبــات مانع زدائی در ارائه خدمات حداکثری به 
مشــترکین و متقاضیان بر اساس ابلاغیه شرکت 
توانیر اســت.رئیس هیئت مدیره شــرکت توزیع 
نیروی برق گیلان در حاشــیه بازدید از ســومین 
مانور سراســری و جهادی وصــول مطالبات این 
شــرکت اظهار داشــت: هدف از برگــزاری مانور 
وصــول مطالبات مانــع زدائی در ارائــه خدمات 
حداکثری به مشــترکین و متقاضیان بر اســاس 
ابلاغیه شــرکت توانیر اســت.مهدیزاده گفت: در 
طی برگزاری این مانور همکاران امورهای اجرائی 
سراسر استان با اعزام گروه های ارشادی و پیگیری 
مطالبات در محل با رعایت اصول اخلاقی و حفظ 
کرامت شــهروندان و همچنین تمــاس تلفنی و 
ارسال پیامک ســعی در ترغیب و اقناع مشترکان 
برای پرداخت بدهی های معوق داشتند.مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروی برق گیلان اظهار داشت: ارائه 
خدمات مطلوب به مردم منوط به پرداخت به موقع 
صورتحســاب بهای برق مصرفی توسط مشترکان 
اســت و هرگونــه تاخیر در این موضوع شــرکت 
توزیع نیروی برق اســتان گیلان را با محدودیت 
در خدمات رســانی به مشترکان مواجه می کند.وی 
افزود: علاوه بر نقش تلاش های گسترده و شبانه 
روزی کارکنان این شرکت جهت تامین برق پایدار 
و مطمئن، یکی از مهمترین مســائل و اولویت ها 

جهت گذر از پیک ســال جاری، مدیریت مصرف 
انرژی و رعایت الگوی مصرف از سوی مشترکین 

است.محمد تقی مهدیزاده در همین راستا تصریح 
کرد: دســتگاههای اجرایی و ادارات به کنتورهای 

قابلیت رؤیت پذیری و کنترل پذیری  با  هوشــمند 
تجهیز شــده اند و میزان مصرف آن ها پایش و به 

نهادهــای نظارتی گــزارش میگردد.رئیس هیئت 
مدیره شرکت توزیع نیروی برق گیلان گفت: برابر 
مصوبه هیات وزیران، دستگاههای اجرایی موظفند 
که در ســاعات اداری مصارف خــود را ۳۰ درصد 
و پس از ســاعات اداری ۶۰ درصد کاهش دهند.

وی ضمن تشــکر از همراهی دستگاه های اجرایی 
اذعان داشت: مشــارکت صحیح و هدفمند تمامی 
سازمان ها، ادارات و دســتگاه های اجرائی استان 
جهــت اجرای موثر طرح فوق مورد انتظار اســت 
و درصورت عدم رعایت موازین فوق، این شــرکت 
پــس از صدور اخطار، ملزم به ایجاد محدودیت در 
مصرف انرژی و متعاقبا قطع انشعاب این دستگاه ها 
خواهد بود.مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق 
گیلان در پایان به ســامانه برق من اشاره و تاکید 
کرد: مشــترکان برق با نصب اپلیکیشن برق من 
و ورود به این ســامانه می تواننــد گزینه »انتخاب 
پله مصرف« را برگزیده و پله مصرفشان را تعیین 
کنند و با مراجعه بــه گزینه قبض، جزئیات قبض 
الکترونیــک دوره قبل خــود را مطالعه کرده و بر 
مبنای آن نســبت به انتخاب پلــه دوره آتی خود 
تصمیم گیــری کرده و علاوه بر امــکان پرداخت 
آنلاین صورتحســاب از تمامی خدمات شــرکت 
توزیــع نیروی برق گیلان بصــورت غیرحضوری 

بهره مند شوند.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

حمایت از باشگاه فولاد مبارکه 
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: ما از باشگاه فولاد 
مبارکه ســپاهان از گذشــته تا کنون حمایت کرده ایم و باز 
هم بیشــتر از قبل حمایت خواهیم کرد چــون اعتقاد داریم 
این باشــگاه باید قوی تر از قبل فعالیت هــای خود را انجام 
دهد و با قدرت بیشــتری برای رســیدن بــه جایگاه واقعی 
خود تلاش کند.به گزارش بهادری //، محمدیاســر طیب نیا 
مدیرعامــل فولاد مبارکــه در کارگاه مدل کســب وکار این 
شــرکت اظهار کرد: باشــگاه فرهنگی ورزشی فولاد مبارکه 
ســپاهان، باشگاهی درجه یک در کشور است، چرا که فولاد 
مبارکه نیز شــرکتی برتر در سطح کشــور و منطقه است و 
همیشه انتظار می رفته که این باشگاه حرفه ای تر از قبل رشد 
کند و به جایگاه اصلی و واقعی خود در ورزش کشــور برسد.

وی افزود: حوزه باشــگاه داری در کشور ما با باشگاه داری در 
دنیا متفاوت اســت و ما توقع داریم باشگاه سپاهان در زمینه 
باشــگاه داری و زمینه های دیگر بــا برنامه ریزی به زودی به 
بالاترین سطح در دنیا برسد.مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 
تصریح کرد: ســپاهان باید مدل های درآمدزایی خود را قویتر 
از قبل طراحی و پیاده کند. باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان 
علیرغــم همه موانعی که در ورزش کشــور دارد باید در بازه 
زمانی مشــخصی به اهداف اقتصادی خود و دیگر اهداف از 
پیش تعیین شده برسد، چرا که این باشگاه با عملکردی کیفی 

در حال فعالیت است.
وی تأ کید کرد: ما باید برند ســپاهان را از برندی منطقه ای 
و ملــی به برندی بین المللی تبدیل کنیــم، چرا که این برند 
در بســیاری از رشته ها فعال بوده و به طور مثال می تواند در 
بسیاری از شهرهای دیگر نیز تیم های ورزشی خود را تشکیل 
دهد و به فعالیت بپردازد. البتــه تا کنون فعالیت های زیادی 
برای اعتلای برند سپاهان انجام شده، ولی این فعالیت ها باید 

جدی تر و بیشتر از قبل انجام شود.
طیب نیا افزود: باشــگاه فولاد مبارکه سپاهان باید مدل های 
کسب وکار خود را در جهت گسترش فعالیت های خود توسعه 
دهد و مســئولیت اجتماعی خود را نیــز تقویت نماید و این 
فعالیت ها در جهت تقویت باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان 
انجام شــود.وی خاطرنشــان کرد: باشــگاه فــولاد مبارکه 
ســپاهان می تواند در عرصه های دیگر مانند تولید پوشاک، 
ایجاد کمپ های ورزشی و... وارد شود و با قدرت قدم بردارد. 
همین طور در عرصه های فرهنگی نیز باید با قدرت بیشتری 

پیش برود.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: سپاهان جزو 
معدود باشــگاه هایی است که تیم های پایه تا بزرگسال را در 
بسیاری از رشته ها دارد و در همه عرصه ها به ویژه عرصه های 
فرهنگی، ورزشی و در عرصه نوآوری و دانش بنیان با نگاهی 
متفاوت نســبت به دیگر باشــگاه ها اقدامات خــود را انجام 
می دهد.وی متذکر شــد: ما از باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
از گذشــته تا کنون حمایت کرده ایم و باز هم بیشــتر از قبل 
حمایــت خواهیم کرد چــون اعتقاد داریم این باشــگاه باید 
قوی تــر از قبــل فعالیت های خود را انجــام دهد و با قدرت 
بیشــتری برای رســیدن به جایگاه واقعی خود تلاش کند. 
عــلاوه بر این در عرصه های جدید نیز باید با قوت ورود پیدا 

کند.

10 روستا در بخش سربند از آب پایدار بهره مند شدند؛

بهره برداري بخش دوم از فاز اول 
طرح آبرساني از سد کمال صالح 

خش دوم از فاز اول طرح آبرســاني از ســد کمال صالح به 
روستاهاي بخش سربند شهرســتان شازند با حضور محمود 
احمدي بیغــش نماینده مردم شــازند در مجلس شــوراي 
اسلامي ، یحیي رمضاني فرماندار شهرستان شازند ، مهندس 
یوسف عرفاني نسب مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزي و جمعي از مردم و مســولین در روز پنجشــنبه ۱۲ 

خردادماه مورد بهره برداري قرار گرفت..
به گزارش روابط عمومي شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
مرکزي ، در این مراســم مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزي ، اظهار داشت : طرح آبرساني به شهر هندودر 
و ۳۶ روســتاي شهرستان شازند از ســد کمال صالح یکي از 
طرح هاي مهم و بزرگ آبرســاني در مجموعه شــرکت آب 
و فاضلاب اســتان مرکزي به شــمار میرود که در این راستا 
در ســال گذشته ابرســاني از این طرح به ۵ روستا مورد بهره 
برداري قرار گرفت و در بخش دوم از فاز اول این طرح امروز 
۱۰ روســتاي دیگر شامل روستاهاي لوزدر علیا ، ده آقا ،ارکلو 
، بهرام آباد ، لوزدر ســفلي ، ده زمان ، قشــلاق ، ده گلشن ، 
لوزدر وســطي و خلیفه بلاغي از آب شــرب پایدار بهره مند 
مي شوند.مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان مرکزي 
درتشــریح اقدامات صورت گرفته در اجراي طرح آب رساني 
از سد کمال صالح به ۱۰ روستاي بخش سربند ، بیان داشت 
:اجراي ۲۹ کیلومتر خطوط انتقــال بین مخازن و حد فاصل 
مخازن تا تصفیه خانه آب ،ساخت دو باب مخزن ذخیره آب با 
مجموع ظرفیت۶۵۰ متر مکعب ساخت دو باب سوله به متراژ 
۵۰۰ متر مربع و برق رســاني و احداث پست هوایي به طول 
۲هزار و 8۰۰ متر از اقدامات صورت گرفت در این راســتا ي 
اجراي این طرح مي باشــد..مهندس یوسف عرفاني نسب با 
بیان اینکه بــا اجراي این پروژه ، یک هزار و ۶8۰ نفر از آب 
شرب پایدار بهره مند شدند ، هزینه اجراي این پروژه را ۳۲۰ 
میلیارد ریال عنوان نمود.محمود احمدي بیغش نماینده مردم 
شازند در مجلس شوراي اسلامي با بیان اینکه با بهره برداری 
بخــش دوم از فاز اول طرح آبرســانی به ده روســتای دیگر 
مجتمع کمال صالح که با این ده روســتا جمعا ۱۵ روســتا از 
آب سد کمال صالح برخوردار شدند گفت : با همت مجموعه 
شرکت آب و فاضلاب، انشاالله هفته آینده سه روستای دیگر 
نیز به این مجموعه اضافه و به ۱8روستا افزایش پیدا میکند.

وی وعده داد از طریق شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
و وزارت نیرو در خصوص جذب اعتبار به منظور افزایش تعداد 
روســتاهای این طرح تا دو ســال آینده ، تلاش نماید.یحیی 
رمضاني فرماندار شــازند اظهار داشت : تامین آب پایدار برای 
روســتاها از دغدغه های مهم دولت  می باشد و خوشبختانه 
برنامه ریزی خوبی صورت گرفته و در همین شهرستان شازند 

پروژه های مهم آبرسانی در حال اجرا می باشد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان:

هدف از برگزاری مانور وصول مطالبات مانع زدائی در ارائه خدمات حداکثری است

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزستان از تعویض ترانس دوم پست برق انتقال و 
فوق توزیع هفت تپه به ظرفیت ۱۶۰ مگاولت آمپر خبر داد.

محمود دشــت بزرگ اظهار کرد: عملیــات تعویض ترانس دوم پســت ۲۳۰ به ۱۳۲ 
کیلوولت هفت تپه اصلی به ظرفیت ۱۶۰ مگاولت آمپر یه پایان رسید و برق دار شد.

وی با بیان اینکه ارزش ســرمایه گذاری این پروژه ۳۵۰ میلیارد ریال اســت، افزود: با 
بهره برداری از این ترانس برق مشترکین جدید منطقه از جمله شرکت های پاک چوب و 
آران رخ تامین خواهد شــد و باعث افزایش ضریب اطمینان، بهبود و پایداری شبکه برق 

در منطقه  می شود.
مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزســتان اضافه کرد: در فروردین ماه سال جاری 
نیز ترانس اول این پســت با ظرفیت ۱۶۰ مگاولت آمپر و همین ارزش ســرمایه گذاری 

تعویض شده بود.
دشــت بزرگ بیان کرد: با تعویض دو ترانس پســت ۲۳۰ به ۱۳۲ کیلوولت هفت تپه و 
۴۰ مگاولت ظرفیت موبیل نصب شــده در این پســت، ظرفیت پست هفت تپه به ۳۶۰ 

مگاولت آمپر رسیده است.
وی اظهار کرد: از مهرماه ســال ۱۴۰۰ تاکنون با احتساب ظرفیت فوق 8۱۵ مگاولت 
آمپر در بخش انتقال و فوق توزیع به ظرفیت شــبکه تحت نظارت این شــرکت در دو 
اســتان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد اضافه شــده است.گفتنی است، شرکت برق 
منطقه ای خوزستان وظیفه تامین و پایداری برق در شبکه انتقال و فوق توزیع دو استان 

خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

مدیر بنیاد مســکن شهرســتان گرگان با بیان اینکه بنیاد مسکن استان برای عمران و 
آبادانی روستاها، رفع محرومیت و ارتقاء سطح رفاه و زندگی مردم در سالجاری بیش از 
حدود ۲۴۹ میلیارد تومان اعتبار تخصیص داده ابراز داشت: در سالجاری در حوزه مسکن 
روستایی ۱۴۷ میلیارد تومان اعتبار برای احداث ۷۳۵ واحد مسکونی )۷۳ میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومــان از اعتبارات بنیاد و ۷۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیــون تومان آورده متقاضیان( 
اختصاص یافته که کار معرفی به بانکها و عملیات ساختمانی شروع شده است. مهندس 
رضایــی گفت: ۳۶۹ نفــر در بخش خودمالکی و ۷۰۰ نفر در بخش انبوه ســازی طرح 
مسکن جوانان نام نویسی کرده اند که کار معرفی کلیه متقاضیان خودمالک انجام شده 
و ۴۴۴ نفر نیز در روش انبوه سازی طرح مسکن جوانان احراز شرایط شده اند که احداث 
۲۵۰ واحد با اعتبار ۷۵ میلیارد تومان در سالجاری در حال کارسازی و تامین زمین است 
. مهندس رضایی با بیان اینکه ۱8 میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان برای اجرای طرح هادی 
در ۴۶ روســتای شهرستان گرگان مصوب شده بود، از اختصاص ۴ میلیارد تومان از این 
اعتبار برای اجرای ۲۷ پروژه طرح هادی در ۱۰ روســتا خبر داد و افزود: با مســاعدت 
مدیرکل محترم 8 میلیارد تومان از اعتبارات قیر یارانه ای ۱۴۰۰ نیز به شهرستان گرگان 
اختصاص یافته است.  مدیر بنیاد مسکن گرگان  با بیان اینکه تا کنون ۲۴۱۴۷ جلد سند 
مالکیت روستایی و شهری در شهرستان گرگان صادر شده از واگذاری ۳۰۰۰ متر مربع 
زمین با کاربری مســکونی برای احداث مســکن مقاوم در روستاها خبر داد و گفت: کار 
نقشــه برداری ۲۱۲۵ ملک واقع در روستاهای بنیاد علوی تا کنون انجام شده که برای 

مراحل واگذاری و صدور سند مالکیت به بنیادعلوی ارسال شده است .

نشست بررسی روش های تعامل و همکاری وزارت های نیرو و صمت برای گذر موفق 
از پیک تابستان ۱۴۰۱ به صورت ویدئو کنفرانس در مرکز پایش شرکت توانیر با هدف 

حفظ پایداری شبکه برق و مدیریت بهینه مصرف در صنایع، برگزار شد.
در این نشســت که با حضور مدیرعامل شرکت توانیر مدیران وزارت صمت برگزار شد، 
روش های تعامل و همکاری صنعت برق و صنایع برای گذر از تابســتان پیش رو بررسی 

و بر همگرایی و همراهی این دو صنعت، تاکید شد.
در این نشســت همچنین برنامه های مدیریت بار صنایع در تابستان ۱۴۰۱ و چگونگی 
اعمال این محدودیت ها که باعث آســیب به تولید صنایع نشود، تشریح و مورد بررسی 

قرار گرفت.
بــا توجه به اســتراتژیک بودن ســه ماه تابســتان برای صنعت بــرق یکی از 
محورهای بررسی شــده در این نشســت توافق برای انتقال تعمیرات و اورهال 
صنایع طرف حســاب شــرکت های برق منطقه ای به تابســتان بوده است تا هم 
مصــرف برق کاهش پیــدا کند و هم صنایع تعمیرات خــود را انجام دهند و بعد 

از پیــک بار، به تولید بپردازند.
همچنین مقرر شد که شهرک های صنعتی نهایت تعامل را با شرکت های توزیع و برق 

منطقه ای در تابستان داشته باشند.
گفتنی اســت که این نشست به صورت ویدئو کنفرانس برای استان ها نیز برگزار شد و 
مدیران صنعت برق و صمت خوزستان با حضور در شرکت برق منطقه ای خوزستان، در 

این نشست شرکت کردند.

برق هفت تپه خوزستان به ظرفیت 
160 مگاولت آمپر

اختصاص ۲۴۹ میلیارد تومان برای 
اجرای پروژه های بنیاد مسکن استان 

همگرایی و تعامل وزارت نیرو و 
صنایع برای گذر موفق از تابستان 

به صورت ویدئو کنفرانس در مرکز پایش شرکت توانیر برگزارشد؛در شهرستان گرگان در سالجاری صورت گرفت؛مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان:

مدیریت مصرف انرژی برق بســیار ساده و آسان 
بوده و امری ضروری و اجتناب ناپذیر است.بهمن 
داراب زاده  مدیــر عامل شــرکت برق منطقه ای 
گیلان  گفت: در آستانه فرا رسیدن ایام گرم سال 
و فصل تابســتان هســتیم که طبیعتا با افزایش و 
رشد مصرف انرژی برق مواجه خواهیم بود و مثل 
همیشــه و به روال سنوات قبل از همه مردم عزیز 
و هم اســتانی های خوب، شــریف و با فرهنگ 
درخواســت داریم در بحــث مدیریت مصرف برق 
و هوشــمندانه اســتفاده کردن از برق به ما یاری 
دهندتــا بتوانیم تابســتان پیــش رو را با موفقیت 
ســپری کنیم.وی افزود: تمامــی اقدامات، برنامه 
ریزیها و هماهنگی های لازم برای عبور موفق از 
پیک مصرف در سطح وزارت نیرو، شرکت توانیر و 
شرکت برق گیلان انجام گرفته و همچنین تفاهم 
نامه هایی با صنایع بزرگ و کوچک منعقد شده تا 
در ایــام پیک و فصل تابســتان به ما کمک کنند.

داراب زاده گفــت: تمامی نیروگاه های کشــور در 
آمادگــی کامل قرار دارنــد و کارکنان برق منطقه 
ای گیلان نیز با تلاش شبانه روزی آماده خدمات 
رسانی هســتند.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای 
گیلان  گفت: تمامی برنامه ریزی ها و هماهنگی 
های انجام شــده با همکاری، همدلی و همراهی 

مردم عزیز امکان پذیر خواهد بود.آنچه در مجموعه 
وزارت نیرو ســرمایه گذاری شده، این است که در 
بخش مشترکین خانگی مشکلی نداشته باشیم و با 
محدودیتی مواجه نشویم.داراب زاده گفت: مدیریت 
مصرف برق در دو بخش حائز اهمیت است. بخش 
اول اینکه مدیریت مصرف یا بهینه استفاده کردن 
از برق، به معنای اســتفاده نکــردن و یا حتی کم 
استفاده کردن نیســت. در بحث مدیریت مصرف 
اگــر ۳ واژه کلیدی را مد نظر قــرار بدهیم و این 
واژه هــا را دائما تکرار کنیم و به یکدیگر یادآوری 
کنیم بطوری که این واژه ها ملکه ذهن شوند می 
توانیم بگوییم که در این مبحث به اهداف خودمان 
نزدیک شده ایم.وی افزود: سه واژه عبارتند از؛بجا، 
به اندازه و به موقع. بجا یعنی اینکه اگر در محیطی 
هستیم و نیاز به روشنایی و وسایل سرمایشی است، 
پس از استفاده از این امکانات هنگام خروج، لامپ 
هــا و کولرها را خاموش کنیم. یا اگر در خانه و در 
پذیرایی مشــغول تماشای تلویزیون هستیم لامپ 
هــا و کولر اتاق را خامــوش کنیم. در محیط اداره 
نیز باید به همین شــکل رفتار کنیم. واژه به اندازه 
یعنی اینکه در محیط کار یا در خانه ممکن اســت 
چندین لامپ وجود داشــته باشد اما برای داشتن 
روشنایی مناسب نیاز نداشته باشیم همه لامپ ها 

را روشــن کنیم. یا اینکه دمای کولر را روی عدد 
۲۴ یا ۲۵ درجه سانتیگراد بگذاریم و از سرد کردن 
بیــش از حد اتاق خودداری کنیــم. یا مغازه داران 
عزیز در طول روز برای مغازه یا فضای بیرون مغازه 
از روشنایی طبیعی استفاده کنند و از روشن کردن 
لامپ های متعدد اجتناب کنند. واژه به موقع یعنی 
به موقع اســتفاده کردن از انرژی برق. در ساعات 
پیک مصرف برق، ساعت ۱۲ ظهر تا ۱۷ و ساعت 
۲۰ شب تا ۲۴ از وســایل پرمصرف برقی استفاده 
نکنیم و اســتفاده از آن ها را به روزهای تعطیل و 
ســاعات اولیه صبح موکول کنیــم. چرا که علاوه 
بر اینکه بار اضافی بر شــبکه تحمیل می کند می 
تواند باعث بروز مشکلاتی شود. هم چنین از لحاظ 
اقتصادی نیز با وجود کنتورهای هوشمند، استفاده 
از برق در ســاعات پیک بار از نظــر اقتصادی به 
صرفه نخواهد بود.داراب زاده گفت: ســه واژه بجا، 
به انــدازه و به موقع را باید در ذهن مان داشــته 
باشــیم و دائما مرور و تکرار کنیم و به دیگران هم 
بگوییم. از خبرنگاران عزیز هم به عنوان ســفیران 
صنعت برق کشــور انتظار داریم مباحث مدیریت 
مصرف برق را اطلاع رســانی کنند تا این موضوع 
به یک فرهنگ عمومی تبدیل شــود.مدیر عامل 
شــرکت برق منطقه ای گیلان  گفت: بخش دوم 

مدیریت مصرف، بحث ضرورت است. ما به عنوان 
مســلمان و با توجه به سفارشاتی که در دین مبین 
اســلام برابر آیات، روایات و احادیث شده موظف 
هســتیم اسراف در مصارف نداشــته باشیم. شاید 
بعضا افرادی در استفاده از برخی نعمات خدادادی 
بی توجهی کنند که به عنوان یک مســلمان این 
آموزه ها باید مورد توجه و تاکید ما باشد.وی افزود: 
در نیروگاه هــا برای تولید برق از ســوخت های 
فســیلی استفاده می کنند. از سوخت گاز به عنوان 
ســوخت اول و از گازوئیل به عنوان ســوخت دوم 
و در برخی نیروگاه ها از مازوت نیز اســتفاده می 
شود. استفاده از ســوخت های فسیلی برای تولید 
بــرق در فضای محیط و زندگی آلودگی ایجاد می 
کنند و مقادیر بســیار زیادی از گازهای سمی وارد 
فضا می شود که با مدیریت مصرف برق می توانیم 
جلوی بخشی از این آلودگی را بگیریم.داراب زاده 
گفت: منابع و ذخایر ســوخت های فسیلی دارای 
محدودیت بــوده و ما باید به عنــوان وظیفه این 
منابع را برای آیندگان حفظ کنیم و به فکر آنها نیز 
باشــیم. نکته دیگر اینکه در نیروگاهها برای تولید 
بــرق از مقادیر زیادی ذخایر آب، آب رودخانه ها ، 
چاه ها و سفره های زیرزمینی استفاده می شود که 
این آب پس از اســتفاده در نیروگاه و انجام فعل و 

انفعالات مختلف از آن دیگر به عنوان آب معمول 
نمی توان از آن اســتفاده کرد و در حقیقت بخشی 
از منابع آبی را هم از دســت می دهیم.وی افزود: 
برای اجرای یک پروژه در صنعت برق باید هزینه 
ها و سرمایه گزاری های زیادی را انجام بدهیم و 
صنعت برق بســیار، هزینه بر، ســرمایه بر و زمان 
بر اســت. حتی اگر همه امکانات هم وجود داشته 
باشد، باز اجرای پروژه ها بسیار طولانی و زمان بر 
اســت. نکته بعدی اینکه برای اجرای پروژه های 
بزرگ در صنعت برق، بخشــی از منابع طبیعی و 
محیط زیســت را هم از دست خواهیم داد و شاید 
این موضوع برای استان گیلان و گیلانی هابسیار 
ملموس باشــد. چرا که برای احداث یک کیلومتر 
از خطوط فشــار قوی، حدود ۵/۲ هکتار از جنگل 
ها باید از بین برود و جنگل تراشــی انجام بگیرد 
تا آتش ســوزی اتفاق نیفتد. بنابراین منابع طبیعی 
بســیار مهم بوده و باید به آن هم توجه شود.مدیر 
عامل شرکت برق منطقه ای گیلان  گفت: در دنیا 
به برق به عنوان یک کالا و خدمت دم دستی نگاه 
نمی شــود و به عنوان یک کالای ارزشمند از آن 
یاد می شــود و با توجه بــه وضعیتی که انرژی در 
دنیا دارد و کمبودهایی که در این زمینه وجود دارد 

باید قدر این نعمت خدادادی را بدانیم.

مدیریت مصرف برق بسیار ساده و یك ضرورت است
مدیر عامل برق منطقه ای گیلان:


